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VOOR ALLE ÉCHTE NEDERLANDERS!

Onze oproep blijft daarom onveranderd: fix de opvangcrisis.
De politieke onwil om de opvang voor asielzoekers en
migranten te regelen is tenenkrommend. Nederland heeft niet
te maken met een uitzonderlijk grote instroom asielzoekers, de
problemen in de asielketen zijn het gevolg van bestuurlijk falen
en worden niet opgelost door wensdenken.

Het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) en de
Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) zijn
ondergefinancierd en onderbemensd. De organisaties moeten
meer geld en mensen krijgen zodat ze fatsoenlijk aan het werk
kunnen. Nu investeren bespaart miljarden op de lange termijn.
Asielzoekers moeten daarnaast de kans krijgen om terwijl ze
wachten aan het werk te gaan, zodat ze iets terug kunnen doen
voor het land dat ze ontvangt. Dat is nu te vaak niet mogelijk.

Laten we in heel Nederland de schouders eronder zetten om
echte problemen op te lossen, inclusief die van de asielzoeker
die in slechte omstandigheden wordt opgevangen en de
jongvolwassene die geen huis kan krijgen. Laten we kwetsbare
groepen niet tegen elkaar uitspelen, maar de politiek ter
verantwoording roepen voor hun keuzes. Zo maken we
Nederland écht weer beter.
PerspectieF, CU-jongeren

In het rijk der fabeldieren gonst het van de geruchten.
Mevrouw Faberfazant, minister van Asielzaken en bestuurlijke
verdwazing, is weer op dreef. Eerst noemde ze in het bijzijn van
de wereldpers een bevriende president ‘niet democratisch
gekozen’ – om daar luttele uurtjes later weer op terug te
komen. Nu stapt ze over haar eigen toezichthouders heen alsof
het verdwaalde stadsduiven zijn. Je zou er duizelig van worden,
ware het niet dat dit het inmiddels voorspelbare patroon is,
waarmee ze telkens haar eigen nest bevuilt: een grote snavel
hebben, terugkrabbelen en opnieuw beginnen. 

Ondertussen raakt het draagvlak voor haar beleid steeds verder
uitgehold. Terwijl mevrouw Faberfazant haar wetgeving door
de Tweede Kamer probeert te rammen als een kip zonder kop,
maken rijksinspecties en rechters zich zorgen over de
spechtsstatelijkheid en uitvoerbaarheid. Zelfs coalitiepartners
beginnen zenuwachtig te schuifelen. Zoals de oude uil het ooit
samenvatte: wie hoog vliegt, kan lelijk uit de lucht kukelen.

Sinds de laatste editie van de fabertjeskrant is er weer meer dan
voldoende materiaal om een krant te vullen. Toch moeten we
wat mevrouw FaberFazant doet soms met een korreltje zout
nemen. Zoals we in het Fabertjesbos altijd zeggen: De haan
denkt dat de zon opkomt omdat hij kraait... maar wij weten wel
beter.
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VELUWE – De jongerenorganisatie van de
ChristenUnie, PerspectieF, is een paintballoffensief
begonnen tegen een groeiende plaag: wandelaars die
wolven voeren alsof ze op de kinderboerderij lopen. De
actie, met de codenaam ‘Operation Little Red Cap’ moet
voorkomen dat de mens zijn natuurlijke angst voor
wolven verliest.

"We hebben alles geprobeerd," zegt PerspectieF-bestuurslid
Véronique Lubach, terwijl ze een paintballgeweer doorlaadt.
"Voorlichtingscampagnes, bordjes in vijf talen, zelfs een
Snapchatfilter. Ons hele opleidingsbudget is er aan op gegaan.
Maar nog steeds lopen er mensen rond die denken dat het een
goed idee is om een wild roofdier te belonen met frikandellen.
Dan rest ons maar één ding: de harde hand."
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De paintballbrigade trekt daarom systematisch door de
bossen, op zoek naar wandelaars die zich verdacht
gedragen. "Wij letten op mensen die plots stilstaan, hun
tas openen en vervolgens iets gooien richting de bosrand.
Dat is meestal geen dennenappel." zegt Lubach terwijl ze
haar vizier instelt op een wandelaar met een
broodtrommel. 

De brigade wordt volgens Lubach bekostigd door
gezamelijk met andere politieke jongerenorganisaties te
lenen op de internationale markt. Een stap die de
jongeren aandurven nu de tijd er om vraagt. “We moeten
onze schuldenobsessie loslaten, zodat we genoeg in
defensie kunnen investeren”, zegt Lubach. “Het gaat hier
wel om onze veiligheid. Daar gaan wij, anders dan
sommige coalitiepartijen, niet lichtzinnig mee om.”

Tweede Kamerlid Dion Graus (PVV) heeft al
aangegeven erg positief te zijn over het plan van  
PerspectieF. “Ik wou dat ik wolventaal sprak zodat ik Bor
de Wolf kon vertellen over deze vurige jongeren", zegt
Graus. Het Kamerlid gaat nu kijken of hij ervoor kan
zorgen dat de subsidie voor PerspectieF met 500 miljard
euro verhoogd wordt. 
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PerspectieF gaat met paintballgeweer
schieten op mensen die de wolf voeren

ADVERTENTIE

Weerbericht
Zie je wel! De zon schijnt weer in Nederland! Volgens sommigen zou er een gure wind gaan
waaien door Nederland, maar dat is nu dus echt bewezen onjuist! Het is juist heel goed weer.
Ik heb afgelopen week mensen op een terras zien zitten met een korte broek en een heerlijke
apfelspritz. Ik hoorde al iemand spreken over ‘het faber-effect’. Kan iemand zich een moment
herrinneren dat het zulk lekker weer was onder mijn voorganger Eric van der Burg?

Marjolein Faber
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ADVERTENTIE

MET SPOED GEZOCHT!
MINISTER IN KABINET SCHOOF MET

OOK MAAR HET KLEINSTE

GREINTJE VAN FATSOEN

ADVERTENTIE

Tweedehands
Kleren

Gedragen door de
minister president.
Complete set met
uitzondering van

hemd.

KORTING

Schoof & co

Wéér vernietigend oordeel asielwetten Marjolein Faber:
‘Nemen problemen niet weg’
Er blijft veel te doen om de asielwetten van minister Marjolein
Faber. Ook de Adviesraad Migratie ziet niet hoe de twee
asielwetten de asielketen gaan helpen. 

Bron: METRO, 25 maart 2025

IJzige sfeer in kabinet, zelfs intern gemor over
bestuursstijl minister Faber
De gemoederen binnen het kabinet lopen opnieuw hoog op. Er
is met name kritiek op de bestuursstijl van asielminister
Marjolein Faber (PVV), die zowel vanuit de Kamer als het
kabinet bekritiseerd wordt. Haar starre bestuursstijl zint zelfs
premier Dick Schoof niet.

Bron: BNR, 28 maart 2025

Aanmodderen op asiel: waarom ook Fabers nieuwe plan
wordt afgekraakt
Al haar woordvoerders vertrokken of zitten ziek thuis,
waardoor journalisten haar voorlopig alleen per mail kunnen
bereiken. Onlangs noemde oud-premier Mark Rutte de
PVV’er ‘een zwakke minister’. Na een vruchteloze poging om
het noodrecht te gebruiken, krijgt haar alternatieve plan nu
felle kritiek van advocaten en rechters.

Bron: EW Magazine,  11 december 2024

Gemeenten zijn communicatie Marjolein Faber zat: ‘Het
gaat supermoeizaam’
De onvrede richting asiel- en migratieminister Marjolein Faber
zwelt de laatste tijd aan. Ditmaal komt de kritiek uit de hoek
van gemeenten, die vinden dat zij niet goed communiceert.
Fabers ministerschap wordt tot dusver getekend door relletjes. 

Bron: Metro, 4 maart 2025

Gemeenten die te weinig aan asielopvang doen, worden
‘beloond’ terwijl de opgave voor voortvarende gemeenten
nog groter wordt
Gemeenten zijn kritisch op de manier waarop minister Faber
de spreidingswet interpreteert en hoe zij resterende
asielopvangplekken heeft verdeeld. Bij de helft van de
gemeenten kon de opvang omlaag omdat andere gemeenten
juist meer gaan doen, blijkt uit een data-analyse van NRC.
Bron: NRC, 27 maart 2025

Ter tijdelijke vervanging van minister Faber zoeken wij
een minister met het vermogen om 5 vrijwilligers te

bedanken zonder politieke kleinzieligheid

Wie wij niet zoeken:
❌Functionarissen met meer rancune dan
verantwoordelijkheidsgevoel
❌ Kandidaten met een allergie voor compassie
❌ Bewindspersonen die het liefst lintjes uitdelen aan
zichzelf 
Wie wij wél zoeken:
 ✅ Een minister in bezit van een bureau met werkende pen
 ✅ Een minister die in staat is om onderscheid te maken
tussen ambtsgerelateerde taken en persoonlijke rancune

Iets voor u? Mail naar:
ZijneKoninklijkeHoogheid@yahoo.nl
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DEN HAAG - De Raad van State heeft zich gebogen over
de nieuwe huisstijl van Jong Sociaal Contract. De Afdeling
advisering is onder de indruk van de durf van JSC om te
breken met de grijze massa van politieke huisstijlen. Het
nieuwe logo is volgens de Raad een speelse knipoog naar het
tijdperk van cassettebandjes, discoballen en het Microsoft
Paint. Het logo weet in één oogopslag te communiceren:
“Wij nemen het verleden mee de toekomst in, al dan niet per
ongeluk.” 

Toch plaatst de Raad enkele kanttekeningen. De kleuren
blauw en geel worden binnen de Raad erkend als
betrouwbaar en energiek, maar riepen bij sommigen ook
associaties op met een Zweedse meubelgigant. “Dit leidt tot
een zorgelijke notie: indien het sociaal contract via
zelfassemblage in elkaar gezet moet worden, vrezen wij dat
de gemiddelde burger er zonder inbussleutel en Zweedse
balletjes niet uitkomt.”

Raad van State kraakt nieuwe logo JSC
“Wat prinses Amalia betreft, komt het logo niet door de vibecheck”

Fabers asielbeleid 'kost onwijs veel geld', opvang kan 1
miljard goedkoper
De opvang van asielzoekers in Nederland kan veel
goedkoper, maar dan moet het het ministerie wel wat doen
aan de organisatie ervan. Twee belangrijke adviesraden
stellen dat de regering 1 miljard per jaar kan besparen. Het
COA reageert opgelucht op het advies en zegt graag zo snel
mogelijk te willen stoppen met de dure noodopvang.

Bron: RTL Nieuws, 27 maart 2025

Faber over asielopvang die goedkoper kan: 'Minder
asielzoekers maakt het goedkoper'
Minister Marjolein Faber (Asiel, PVV) zei dinsdag dat de
wet ‘af is’, maar nam die woorden een uur later alweer terug.
De leiders van de coalitiepartijen lopen verbaasd rond. ‘U
moet het de minister maar vragen.’

Bron: RTL Nieuws, 27 maart

In lijn met artikel 74 van de Grondwet, is ook Hare Koninklijke
Hoogheid prinses Amalia als lid van de Raad gehoord. Haar
oordeel was, zoals gebruikelijk, doortastend en eenduidig: “Wat
prinses Amalia betreft komt het logo niet door de vibecheck.” 

De Afdeling advisering sluit zich unaniem bij deze conclusie
aan. “Wij zijn onder de indruk van de poging, maar adviseren
een herziening van het logo, waarbij wordt gestreefd naar een
balans tussen bestuurlijke gravitas en een visuele identiteit die
fris oogt, en tegelijkertijd niet direct doet denken aan een
jeugdshow op Telekids anno 1988.”

ROUWADVERTENTIE

🖤 Met diep verdriet nemen wij afscheid van een voor
ons belangrijk en kleurrijk symbool. 🖤

IN MEMORIAM
 Het oude logo van Jong Sociaal Contract

 (2023 – 2025)

Intertoys is in rouw. Met het verdwijnen van het vertrouwde
logo van Jong Sociaal Contract verliezen wij niet alleen een

herkenbaar beeldmerk — we verliezen een stukje van onszelf.
 De vrolijke kleuren. De speelse vormen. De onbedoelde doch

onmiskenbare knipoog naar speelgoed, fantasie en jeugdige
ambitie.

Er was een bijzondere band. Een band die ons deed glimlachen.
 Alsof elk persmoment van JSC subtiel reclame voor ons

maakte. Alsof het logo even wilde zeggen: “Ook idealisme mag
in primaire kleuren.”

We respecteren de keuze voor vernieuwing, maar willen toch
zeggen:

 Het oude logo zal gemist worden.
 Door ons.

 Door kinderen.

 En door die ene werknemer van de marketingafdeling die
telkens dacht:

 “Hebben wij dit niet ooit ontworpen?”
Rust zacht, logo.

 En dank je wel voor de lach.

Namens alle vestigingen van Intertoys.



PerspectieF wil FEBO Amersfoort
overnemen om financieel onafhankelijk te
worden
AMERSFOORT – Jongerenorganisatie PerspectieF heeft
aangekondigd een serieus bod te willen doen op de FEBO in
Amersfoort. “We zien hier een kans om eindelijk af te rekenen
met onze afhankelijkheid van overheidssubsidie én lauwe
bitterballen,” aldus een woordvoerder.

De vereniging onderzoekt momenteel hoe de frikandeluitgifte
kan worden gecombineerd met politieke meningsvorming. “Je
trekt jongeren pas écht als je ze iets warms te bieden hebt.”

Volgens ingewijden is er binnen het bestuur nog wel discussie
over wie de kas gaat beheren. De sollicitatieronde voor een
nieuwe penningmeester loopt namelijk nog. “We zoeken
iemand met ervaring in frituurvet én begrotingen.” Laat een
woordvoerder desgevraagd weten.

FABERTJESKRANT 1 APRIL 2025
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Minister Faber noemt Zelensky ‘niet democratisch
gekozen’, VVD reageert woedend
De opmerkingen van PVV-minister Marjolein Faber van Asiel
en Migratie over de ‘niet democratisch gekozen’ Oekraïense
president Volodymyr Zelensky zijn volledig verkeerd gevallen
bij VVD-fractievoorzitter Dilan Yesilgöz. ‘Ik vind het uitermate
verontrustend dat minister Faber in het openbaar Russische
propaganda verspreidt’, schreef zij daarover op X. ‘Dit soort
onzin is niet acceptabel.’

Bron BNR, 22 februari 2025

Oekraïne-uitglijder minister Faber brengt Schoof in
lastig parket, Kamer hekelt haar ‘Kremlin-propaganda’
PVV-minister Marjolein Faber (Asiel) neemt haar onjuiste
uitspraak terug dat de Oekraïense president Volodymyr
Zelensky niet democratisch gekozen zou zijn. Haar uitglijder
brengt premier Schoof in een lastig parket. De Tweede Kamer
spreekt schande van de ‘schadelijke’ uitspraken en
‘Kremlinretoriek’ vanuit het kabinet.

Bron Volkskrant, 22 februari 2025

Opnieuw twijfel over kunde Faber: ‘Ministerschap
wellicht niet aan haar besteed’
De uitspraken van minister Marjolein Faber (Asiel en
Migratie), dat de Oekraïense president Zelensky niet
democratisch verkozen zou zijn, vallen in slechte aarde in Den
Haag. Tal van politici reageerden geschokt op haar uitspraken.

Bron: Metro, 22 februari 2025 

Faber neemt onjuiste bewering over 'ondemocratisch
gekozen' Zelensky terug na kritiek
Asielminister Marjolein Faber heeft een opmerking over de
Oekraïense president Volodymyr Zelensky vrijdag
teruggenomen na kritiek. Zelensky zou "niet democratisch
verkozen zijn", wat feitelijk onjuist is. Defensieminister Ruben
Brekelmans wees haar hierover terecht. VVD-leider Dilan
Yesilgöz hekelt dat Faber "in het openbaar Russische
propaganda verspreidt" en noemt de uitspraak op X "uitermate
verontrustend". 

Bron: NU.nl, 22 februari 2025

ADVERTENTIE
Wapens nodig door het

gedrag van de VS??
Koop ze nu, bij de VS!

ADVERTENTIE

American firearms associationAMURICAAAAA -

THE BEST WEAPONS IN THE
WHOLE WORLD. 

EVER. 
VERY BIG WEAPONS. HUGE.
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Kruiswoord
Horizontaal
4. De minister met vleugels, maar zonder vliegroute.
6. De toetssteen van Amalia’s oordeel.
7. Verdacht object volgens de anti-wolvenbrigade.
8.Premier met steeds minder geduld voor zijn asielminister.

Verticaal
1. Vereiste competentie voor een penningmeester van
PerspectieF.
2. Bewezen wapen tegen politiek cynisme bij Piet’s Patatten.
3. Politiek ideaal dat zonder inbussleutel ten onder gaat.
5. De ware rouwende partij na het verdwijnen van een logo.

ADVERTENTIE

Dieke den Besten Scheurwater nieuwe
secretaris-generaal DOGE
WASHINGTON - In een opmerkelijke maar volgens insiders
“onvermijdelijke” zet heeft Elon Musk de secretaris van
PerspectieF Dieke den Besten Scheurwater benoemd tot
secretaris-generaal van het Amerikaanse Department of
Government Efficiency (DOGE). Dat meldt het Amerikaanse
tijdschrift ‘The Atlantic’ die de informatie onverwacht via de
privacy-vriendelijke chatapp Signal heeft ontvangen.

Musk, die beweert haar werk bij PerspectieF al “geruime tijd in
stilte te volgen via obscure dataminingprojecten”, roemde haar
“meedogenloze helderheid en organisatorisch minimalisme”.

Den Besten maakte bij PerspectieF furore door rigoureus
prioriteiten te stellen. Onder haar leiding werd het aantal
nieuwsbrieven gehalveerd – niet uit gemakzucht, maar uit
kwaliteitsoverwegingen. “Minder nieuws, meer perspectief,”
aldus Den Besten. De overgebleven nieuwsbrieven zijn volgens
insiders nu zó scherp en to the point, dat ze in de top 10 van
meest gelezen interne communicatie van christelijke
jongerenorganisaties belandden – een primeur.

Elon Musk reageerde op X: “She’s the GOAT of DOGE. Much
clarity. Very vision.”
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FEBO Amersfoort spreekt zich uit
tegen al het onrecht ter wereld ooit
AMERSFOORT – De FEBO in Amersfoort heeft zich
vandaag uitgesproken tegen alle slepende conflicten en al het
aanhoudende geweld ter wereld. Bovendien verkoopt de FEBO
geen snacks meer aan mensen die zomaar geweld gebruiken. In
een Insta-post schreef de snackbar: “Geen vrede, geen kroket.”

Klanten vroegen zich volgens de keten al langer af wanneer de
snackbar stelling zou nemen tegen alle conflicten ter wereld.
“We kunnen echt niet langer stil blijven terwijl mensen overal
ter wereld lijden,” aldus de bedrijfsleider. Er is volgens de keten
veel te weinig aandacht voor al het onrecht. “we laten ons
horen omdat niemand anders het doet”. De FEBO werkt nu
naar verluidt aan een ‘Conflictvrije Kaassoufflé’ als statement.

FABERTJESKRANT 1 APRIL 2025
Raad voor de Rechtspraak luidt alarm: Asielwetten Faber
en Europees migratiepact botsen
De Raad voor de Rechtspraak waarschuwt opnieuw dat er
aanzienlijke problemen kunnen ontstaan bij het gelijktijdig  
invoeren van de asielwetten van minister van Asiel en Migratie
Marjolein Faber (PVV) en de afspraken uit het Europese
migratiepact. De wetsvoorstellen staan op sommige punten
haaks op elkaar, wat volgens de raad opgelost moet worden
voordat de wetten geïmplementeerd kunnen worden.

Bron: Parool, 26 september 2024

Minister Faber negeerde eigen inspectie bij vorming
asielwet
Tegen de regels in is de Inspectie Justitie en Veiligheid door
minister Marjolein Faber niet betrokken bij de ontwikkeling
van haar nieuwe asielwet.

Bron: Trouw, 23 maart 2025

Aantal asielaanvragen gedaald, maar niet door holle
woorden Faber (of Wilders)
Dat Nederland niet echt profiteert van het dalende aantal
illegale migranten in de EU, laat zien dat het kabinet, ondanks
grote woorden, op dit dossier nog ‘slappe hap’ is. Wie minder
asielzoekers wil, kan beter vertrouwen op Brussel.

Bron: EWmagazine, 20 januari 2025

In Castricum ziet Mona Keijzer hoe ze het wil: sobere
opvang voor statushouders. ‘Er is hier geen zuurstof,
geen daglicht’
Als het aan BBB-minister Mona Keijzer ligt, krijgen
statushouders geen voorrang meer op een sociale huurwoning.
Castricum brengt dat beleid al in de praktijk, ziet de minister
tijdens een bezoek. Statushouders wonen er in een lekkende
showroom. ‘Niet ideaal.’

Bron: Volkskrant 21 maart 2025

250 vreemdelingen geweigerd bij grens, politiebond haalt
uit naar Faber: ‘Niet dankzij deze minister’
Als gevolg van de grenscontroles die het kabinet vorig jaar
invoerde om illegale immigratie tegen te gaan, zijn in drie
maanden tijd 250 ‘unieke vreemdelingen’ geweigerd.
Asielminister Marjolein Faber spreekt in een Kamerbrief van
‘bemoedigende’ resultaten. De Nederlandse politiebonden
reageren kritisch op de jubelende uitspraken van de minister.

Bron: AD, 21 maart 2025

Rechter fluit Faber terug: minister moet bezuiniging op
Vluchtelingenwerk voorlopig terugdraaien
Minister Marjolein Faber (Asiel en Migratie) moet de
bezuiniging van 21 miljoen euro op Vluchtelingenwerk
voorlopig terugdraaien. Ze heeft de stichting ‘geen redelijke
termijn geboden om maatregelen te treffen om de
subsidiewijziging op te vangen’, aldus de rechtbank in
Amsterdam.

Bron: Het Parool, 14 februari 2025
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Al is de leugen
nog zo snel...

De waarheid
achterhaalt

hem wel.

Al is de leugen
nog zo snel...

De waarheid
achterhaalt

hem wel.


